
01.04.2008 – Vårens moter
Fødselsdager: -
Temaet for dagen var vårens
motar. Bente og Line Frostad frå
Motebua hadde med seg eit utval
av kle i vårens store fargeskala.

Dei kunne opplyse at moten i år
har stor variasjon både i form og
farge. Påstanden var at moten i år
passar for alle typar og fasongar.

Motebilete er inspirert både frå
60, 70 og 80- talet, med både
store mønster, jordfarge og
pastellar. Buksene har mange
variantar med både smale og vide
bein, i tillegg er det også bukser

med litt sleng.
Herreskjorter med
både store og små
ruter er spesielt i
vinden. Vårens kle er
for det meste ledige
plagg med god
passform.
To damer (Johanne og
Bente) og to menn
(Paul Arne og
president Lidvar) frå
Brattvåg Rotary klubb
stilte opp som
modellar for å vise
nokre av antrekka.
Lidvar var mest

opptatt av om det var gode
lommer på buksene, og
diskusjonen gjekk ivrig om

lommeplassering og djupne.
Modellane viste fine takter og
sklei over golvet i elegant stil.
Bente og Line fortalde at det er
sett meir fokus på naturmateriale
og at det også i motebransjen blir
tenkt meir miljø enn tidlegare.
Bilde
Lidvar og Paul Arne var
modellar.
Ref: Hjørdis Kristine S

08.04.2008 – Yrkesforedrag
v/Jøstein Taftø
Fødselsdager:
Hallvard Ulstein 2/4
Bjørn Johnsen 8/4
Programmet for kvelden var
yrkesforedrag ved Jøstein Taftø.
Han har jobba innafor skuleverket
i heile sitt yrkesaktive liv. Han
starta med jobbar på Frøya og i
Levanger før han kom til Haram
og Brattvåg i 1979.  Planen var
eit par år i Brattvåg , men
familien fann seg godt til rette i
bygda, så her vart dei verande.
Haram Vidaregåande Skule
(HVS)  hadde vore i drift berre 4
år då Jøstein kom hit. Han starta
som lærar og gjekk gradene og
enda opp som rektor.  Gjennom
foredraget ga Jøstein oss eit godt
innblikk i dei mange
utfordringane det er  å drive ein
vidaregåande skule i dag. Skulen
har ca. 250 elevar og vel 50
tilsette. Elevtalet har svinga frå
oppunder 400 til om lag  200. I
dag må ein i stor grad
marknadsføre seg for å skaffe
elevgrunnlaget som skal halde
skulen i drift. Jøstein viste til det
gode samarbeidet som har vore
mellom skule, næringsliv og
kommune.  Dette har ført til at
utdanninga har blitt meir tilpassa
behovet i det lokale næringslivet.
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Produktet som skulen tilbyr er
kunnskap, og den  mest
avgjerande produksjonsfaktoren
er læraren. Vidare er skulebygg,
organisering, pedagogike metodar
og utstyr/teknologi viktige
produksjonsfaktorar for
læringsutbyte.
Metode for elevaktivitet og
læringsutbyte viser at forlesing
gjev lite utbyte medan øving ved
å gjere det sjølv ( ”learning by
doing” ) scorer stort saman med
det å undervise andre.
Skulen har god breidde i
fagtilbodet og lærarstaben. Linjer
som TAF ( tekniske og almenne
fag) og IBD ( Internasjonal
Business Devolupment) er linjer
som ikkje er med i
kunnskapsløftet, men som er eit
resultat av samarbeidet med
næringsliv og kommune.
Skulen har gode
samarbeidspartnarar  både i
England og Italia, og
elevautveksling er noko som har
vore vanleg di siste åra. Det
internasjonale samarbeide gjer
nok sitt til at skulen blir sett på
som interessant for elevar som
tenkjer seg spanande jobbar ”der
ute” i framtida.
Vi ynskjer skulen lukke til
vidare !
Ref: Bjørn S

15.04.2008 – Besøk hos
Ørnulf Opdahl på Godø
Fødselsdager:
Det var avtalt oppmøte og felles
avreise fra Statoil kl 18:45, men
det var mange som valgte å reise
på egen hånd. Så tunet til Ørnulf
Opdahl ble etter hvert  rimelig
tettpakket med biler fra
Brattvågen.
Ørnulf Opdahl ønsket oss
velkommen og vi fikk først
komme inn i det gamle atelieret
hans. Her var det tydelige spor på
både gulv og vegger etter mange
års arbeid. På veggene i atelieret
var det også skrevet ned noen
korte utsagn som vi etter hvert
fikk forklart var diverse titler han
funderte over å gi enkelte bilder
han laget. Deretter beveget vi oss
ned til det nye atelieret som var et

flott og lyst bygg der han trivdes
svært bra med å utøve sin kunst. I
tilknytning til atelieret hadde han
også bygd et naust der han hadde
noen fine småbåter i tre. Ørnulf
Opdahl arbeidet mest i de
tradisjonelle teknikkene innen

akvarell og grafikk. Et bilde
kunne ta lang tid på å nå sitt
endelige resultat og det var ikke
så godt å si når han anså det som
helt ferdig. Ørnulf Opdahl bodde
i Oslo i sin ungdom, men flyttet
til Godøy alt i 1971. I en periode
på slutten av 80- og begynnelsen
av 90-tallet pendlet han til Oslo

som professor på
Kunstakademiet. Ørnulf Opdahl
fortalte på svært levende vis om
sitt liv og sin kunst og vi hadde
en svært trivelig stund hos han.
Helt på tampen ble det også litt
inntektsgivende forhandlinger

med enkelte som handlet bilder
av han.
Ref: Rolf D



22.04.2008 – Malin
Kjellstadli Korsnes –
Journalist
Fødselsdager: Ove Finnes 22/4
Programmet var ved Malin
Kjellstadli Korsnes. Ho har dei
siste 8 åra arbeidd som freelance
journalist og synest det er heilt
topp. Ho starta opp med å jobbe
1,5 år i Bygdebladet og deretter ½
år i Haramsnytt før ho tok
journalistutdanning i Volda. Etter
utdanninga jobba ho i
Sunnmørsposten fram til ho
hoppa av og vart freelance.
Ho skriv i dag artiklar til
vekeblad av forskjellig slag, men
også til aviser og tidsskrift. Dette
lever ho godt av. Ho har også
inngått ein avtale med NRK om
ein deltidsjobb der. Dette gir litt
avveksling, noko som ho synest
er veldig greit og samtidig
spanande.  Ho skriv ikkje noko
før ho har ein avtale med ein
oppdragsgjevar. Det er denne
som også avgjer korleis ei sak
skal vinklast. Oftast må ho ha
med eigen fotograf då det blir stilt
store krav til bilete, dette er også
ein eigen profesjon.  Vi fekk sjå
mange eksempel på flotte artiklar
med stor spennvidde i tema og i
mange type blad og tidsskrift og
aviser.  Eit veldig interresant
foredrag om ein jobb med med
knappe fristar og mange
utfordringar.
Ref: Bjørn S

29.04.2008 – Dugnad ved
Bygdeparken og Brattvåg
Kyrkje
Fødselsdager:
Vi var ikke så fryktelig mange
som møtte opp til tilsagt tid kl
18.00 ved kirka. Men vi fikk nå
gjort unna det som var tiltenkt av
oppgaver for dagen. Lidvar hadde
tidligere i uka snakket med
kyrkjeverge Hege Steinsland og
vi visste at vi var hjertelig
velkomne. Det  var ordnet med
bil fra kommunen til rusk og rask.
I tillegg til vårt vanlige arbeid i
og rundt bedene, var vi også
anmodet om å rydde i ”kratt”
etter hekklipping, plukke rusk og
rake løv på kirkegarden. Det stilte
også diverse medlemmer fra
hagelaget, slik at vi fikk god hjelp
fra den kanten også. Etter fullført
økt fikk vi servert vår sedvanlige
kaffe med vafler og snitter til.
Ref:
Ref: Rolf D

06.05.2008 – Fritt møte
Fødselsdager:
Sindre Vik 24/4
Arne Vågnes 24/4
Jøstein Taftø 27/4
Det oppsatte programmet med
bedriftsbesøk på Nogva Motor
må gå ut. Der ute var det visst
fortsatt litt kaotisk da nybygget
ikke var ferdig. Kjell Norvold
valgte heller å ønske oss
velkommen på et senere tidspunkt
– muligens den 10.06.08.
Lidvar S gikk gjennom det
resterende programmet for våren.
Videre refererte han fra mottatt
brev fra Guvernøren. Fortsatt er
ikke polio helt utryddet, da det
fortsatt finnes tilfeller og
smittebærere i 4 land i Østen og
Afrika.
Njål R informerte på hva vi måtte
konsentrere oss om å få gjort på
den kommende dugnaden på
Brattholmen. Det var spesielt å få
ryddet området SV for gapahuken
og også få brent opp mye av
rusket.
Videre refererte også Njål om
veiprosjektet rundt
Synnalandsvatnet. De hadde
allerede fått tilsagn om ca
700.000,- i midler fra diverse

bedrifter, kommunen og andre
givere, men manglet fortsatt noe
på å få finansiert det fullt ut. Det
var litt diskutert hvordan
Brattvåg Rotary på best og greiest
mulig måte kunne komme inn
som deltaker i prosjektet. Det
ville bli utstedt andelsbrev og
medlemmene ville bli anmodet
om å tegne seg andeler på vegne
av Rotary. Ellers ville prosjektet
mest sannsynlig også få med seg
Turgruppe i  Brattvåg Idrettslag
som deltaker. Dette var blant
annet viktig med hensyn på hvem
som skulle stå som mottaker av
midlene som ville bli tildelt fra
kommunen.
Ref: Rolf D

13.05.2008 – Reisebrev fra
Vietnam v/Øyvind Haugen
Fødselsdager: Sigurd Landsverk
10/5
Vietnam, litt større enn Norge
uten Svalbard, like langstrakt. Ca.
85 millioner innbyggere,
hovedstad Hanoi, ca. 3 mill,
største by Ho-Chi-Minh City
(tidl. Saigon) ca. 6 mill.
Sosialistisk republikk, nasjonalt
motto: Selvstendighet, frihet,
lykke.
Selvstendig stat fra 939 etter
væpnet opprør mot kinesiske
dynastier frem til midten av
1800-tallet da det ble en fransk
koloni. Okkupert av Japan under
2. verdenskrig, etter 1945
forsøkte Frankrike å få kontroll
igjen, men tapte en krig som varte
frem til 1954. Ho-Chi-Minh
forsøkte allerede i 1945 å få støtte
blant de allerte for løsrivelse fra
Frankrike, men bl.a. USA gikk i
mot, noe som på sikt førte til
Vietnamkrigen. Landet ble delt i
Nord- og Sør-Vietnam etter
Geneveavtalen i 1954, med løfte
om fire valg for å gjenforene
landet, men dette valget fant aldri
sted.
Nord-Vietnam under ledelse av
Ho-Chi-Minh bestemte seg for å
samle landet gjennom krig, fikk
støtte av sørvietnametiske
kommunister (FNL), og etterhvert
ble USA trukket inn i krigen i
1964. USA trakk seg ut i 1973,
men støttet fortsatt Sør-Vietnam



inntil erobringen i 1975, og
landet ble samlet i 1976 under
kommunistisk  styre som har
vedvart siden, men med en friere
markedsøkonomi de senere år,
turismen stadig økende og en
viktig inntektskilde. Men fortsatt
verdens nest største eksport av

ris, i tillegg eksport av kaffe, te
og gummi. 75 % av befolkningen
står for jordbruksarbeidet, i byene
mye småindustri og privat
initiativ, sterk kontrast til f.eks.
Cuba.
Store kontraster mellom by og
landsbyer, inntektene størst i

byene, mye fattigdom på landet
og spes. blant de mange
minoritetsgruppene på grensen
mot Laos, men familiesamholdet
er sterkt, og de gamle nyter stor
respekt.
Økende økonomisk utvikling de
siste årene, og denne ser ut til å
fortsette.
Reiserute:
Ho-Chi-Minh City med alle sine
små motorsykler der hele
familien fikk plass, underjordiske
tunneller i Cu-Chi området
påbegynt under krigen mot
Frankrike, men viktigst mot
USA, ca.200 km tunneller som
inneholdt våpenindustri, sykehus,
boliger, og titusener av
mennesker oppholdt seg der
under hele Vietnamkrigen,
overraskelsesangrep mot
amerikanske styrker , svært
vanskelige å oppdage fra luften
og også fra bakken.

Videre til den gamle kongebyen
Hue med kongepalasset som for
det meste ble ødelagt under den
kommunistiske Tet-offensiven i
1968, men nå er delvis
gjenoppbygd og minner om den
"forbudte by" i Beijing.
Derfra til Hoi An, en gammel by
på Unescos verdensarvliste hvor
vi skulle ha noen avslappende
dager. Kom midt i monsunregnet
med mesteparten av byen under
vann de dagene vi var der, og stor
spenning om vi i det hele tatt kom
oss videre på oversvømte veier
frem til flyplassen i Da Nang
(hovedbase for B-52
bombeflyene under
Vi\etnamkrigen) og videre til
Hanoi.
Deretter tur til Halongbukten som
beatår av ca. 3000 særegne øyer,
og som er en konkurrent til
Geiranger på verdensarvlistens ti
på topp.
Landsbyer på flåter med egen
skole og ellers de de måtte trenge,
salg til turister på egne båter
fullastet med frukt, fisk og andre
matvarer.
Tilbae til Hanoi som i likhet med
deler av Ho-Chi-Minh-City er
tydelig preget av fransk kolonitid.



Ho-Chi-Minh-museet og
mausoleum, operabygningen og
yrende gateliv og markeder som i
Ho-ChiMinh-city. En by vi fikk
sett for lite av og gjerne vil reise
tilbake igjen.
Rismarkene overalt på
landsbygdene, med gravsteder der
risbøndene blir begravd på
samme sted som de har levd og
arbeidet hele sitt liv.
Ett utrolig flott land som er verdt
ett besøk, og helst snart før
turismen blir altfor dominerende.
Vennlige og blide mennesker, og
ungdom med respekt for de
"gamle", dvs. oss.
Familiesamholdet viktig, og
hjelpsomheten var stor når det var
problemer, som i Hoi  An og de
oversvømte gatene der.
Ref: Øyvind H

20.05.2008 – Dugnad på

Brattholmen
Fødselsdager: Anders Lausund 14/5
Frammøtet var tilsagt til kl 18:00
og Njål R og Rolv R stilte med
båter til å frakte oss over. Vi var
ca 20 stk  og med oss var også en
representant fra TV Sunnmøre
som ville lage en reportasje om
Brattholmen og ikke minst om de
nye geitekjeene som var satt ut
der for å hjelpe til med å rydde i
naturlandskapet. Bålet ble fyrt
opp og med mange flittige til å
bære fram rusket gikk arbeidet
godt unna.
Vi tok oss en lang pause da Kjell
Martin Ringset fra Sparebanken
Møre kom på besøk over til
Brattholmen. Han hadde  med seg
wienerbrød som smakte
fortreffelig godt til kaffen. På
vegne av Sparebanken Møre
overrakte han også en sjekk på kr
25.000,- til Brattvåg Rotary

dedikert til dekning av
videre tiltak vi måtte
finne på å sette i gang
på Brattholmen. I
Lidvar’s fravær var det
Thor G som overtok
sjekken og takket for
denne flotte støtten til
prosjektet vårt. Vi brøt
opp i 9-tiden og ble
satt i land igjen mens
det fortsatt var god fyr
i bålet, men i trygg
forvissning om at Njål

ville ta seg en tur ut senere på
kvelden og se til at alt var OK.
Ref: Rolf D

27.05.2008 – Fritt møte
(tillyst program med
Hagevandring på Vatne måtte gå
ut)
Fødselsdager:
Etter programmet skulle vi ha
hagevandring på Vatne, men
dette viste seg å være litt
vanskelig å få til. Etter en del
informasjon om klubbsaker ved
Lidvar, ble først status på
turveien rundt Synnalandsvatnet
informert om og diskutert.
Deretter ga Njål R oss
informasjon om sørgelig dårlig
framferd av en del ungdom ute på
Brattholmen sist helg. Det hadde
vært skikkelig gale med mye
flaskeknusing. Geitekjeene var
også blitt skikkelig oppskremte
og ett var forsvunnet. Njål kom
også inn på plagen med støy og
uvøren bilkjøring rundt Statoil og
som er til sterk sjenanse spesielt
for de nærmeste naboene. Og det
er helt klart vanskelig å få bukt
med problemet med den
underbemanning som er i den
lokale Politietaten til å følge opp
denne saken. På slutten var det
Rolf H som ”på sparket” holdt en
hovedpost om sine erfaringer med
å få ting til å gro. Dette hadde
vært en kjær hobby for han helt
fra han kom til Brattvåg. Foruten
i kjøkkenhaven sin arbeidet han
også titt og ofte på gartneriet på
Haug. Han anbefalte sterkt den
enkelte til å forsøke å dyrke
diverse urter som var rimelig
lettstelte.
Ref: Rolf D

03.06.2008 – Fisketur og
nykokt fisk på Dryna
Fødselsdager: -
Vi var en 7-8 stk som møtte fram
på Småbåthavna i 17:30-tiden.
Foruten våre egne medlemmer
Bjørn H og Paul Arne D, stilte
også Magne Skaar med båt til
fisketuren vår. Det var veldig
godt vær, havet var flatt og vi la
oss til og hev snørene ut ut forbi
Dryna-odden.  Fiskelykken var



god denne dagen og vi dro opp en
masse småsei. En god del hadde
også tatt fergen til Dryna og da
båtene ankom var fiskegryten
allerede godt varm. Derfor tok det
ikke mange minuttene før første
måltid ble servert. Og det var
tydelig at dette smakte de aller
fleste. Det var også servert reker.
Lidvar S åpnet offisielt ca kl
20:00 og takket både Svanhild for
gjestfriheten og båtførerne. Litt
lenger utpå kvelden ble også

sanghefte funnet fram. En
skikkelig fin kveld og en
opplevelse som alle de frammøtte
– ca 20 i tallet - satte stor pris på.
Ref: Rolf D

10.06.2008 – Fritt møte og
evt klubbsaker
(tillyst program med Besøk på
Nogva Motorfabrikk måtte
dessverre gå ut denne gangen også)

Fødselsdager: Rolv Rørhus 29/5
Besøk på Nogva Motorfabrikk
måtte dessverre gå ut da Kjell
Norvold måtte ut på reise til
utlandet. Lidvar S refererte fra
forrige møte på Dryna og

fisketuren der vi for en gangs
skyld fikk i overflod med fisk. Og
ikke minst en takk til Svanhild
for gjestfriheten og at vi fikk
komme ut på besøk år etter år.
Det var observert at værveggen
nå trengte seg et strøk beis og
som en takk kunne det kanskje
være aktuelt å ta seg en liten
dugnad der ute ?  Ellers var dette
også siste gang gryten holdt. Ny
må lages og Leif S var allerede
godt i gang med dette prosjektet.
Han fikk ”go” på å få valset
sidene på Brattvåg Mek. Sindre V
antydet mulighet for at denne
kanskje kunne sveises sammen på
HVS som læreoppgave på
Maskin/Mek. Etter en del
klubbsaker ved Lidvar S,
refererte Njål om status på
turveien rundt Synnalandsvatnet.
Nå var traseen bestemt, den øvre,
og man var like ved å velge
entreprenør. Også andelsbrevene
var nå rett om hjørnet. Deretter
tok Harald G opp den sørgelige
saken som hendte ute på
Brattholmen siste helgen i mai.
Det har kommet fram at et av
geitekjeene først var kastet på
sjøen, deretter drept, partert og
grillet på bålet som ungdommene
hadde laget til. Brattvåg Rotary
ville gå til offisiell anmeldelse av
forholdet og så vidt vites vet også
politiet hvem som var involvert i
dette. Ellers kunne Njål berette
om at også en uansvarlig



hundeeier hadde sluppet hunden
sin løs der ute og på ny skremt
opp geitekjeene. Det ble ansett
som høyst påkrevd nå å få laget
til et skikkelig og synbart skilt
som i klartekst informerte om hva
som var forventet tatt hensyn til
av besøkende på Brattholmen.
Skulle vel egentlig vært
unødvendig, men ………….
Ref: Rolf D

17.06.2008 - Presidentskifte
Fødselsdager: Helge Austbø 14/6
Lidvar S åpnet og ønsket de ca 40
frammøtte velkommen og et
spesielt velkommen til alle
ledsagere. Deretter Rotary-sang
og bordvers til akkompagnement
av Kirsten Haugerud. Rolf H
hadde på tradisjonelt vis laget
baccalaoen som så ble båret inn
på bordene. Og på godlåtene å
dømme var det tydelig at dette

smakte forsamlingen. Etter første
”runde” med baccalao, ble en
nyskrevet sang delt ut –
”Velkommen til presidentskiftet
17/6-08” til tone fra ”Gøy på
landet” – nok en gang
akkompagnert av Kirsten H som
også hadde skrevet sangen.
Etter andre runde med baccalao
tok Lidvar på ny ordet. Og etter å
ha takket både Rolf og Kirsten for
både sang, akkompagnement og
ikke minst velsmakende mat, tok
han et resyme av året sitt som
president. Og det hadde vært
mange fine både klubbkvelder og
andre sosiale arrangement med
jevnt over bra frammøte. Årets
motto ”Rotary shares” og
målsettinger mht
medlemsverving, å gjøre Rotary
mer allment kjent, videre
utvikling av Rotary,
gjennomføring av program og
sosiale arrangement hadde
absolutt blitt oppfylt i rimelig stor
grad. Dette var også første året
styrt etter ny felles
organisasjonsplan for Rotary, dog
i noen grad tillempet de tidligere
elementer som har fungert godt
for oss.
2 medlemmer var notert med
100% frammøte i året som gikk.
Ikke helt uventet var dette hhv
Rolf H og Øyvind H og de fikk
overrakt blomster. Ellers ble
blomster gitt til Kirsten H, Paul
Arne D, Harald G, Anders L og
Njål R for innsats utover det
vanlige.
Deretter var det offisielt
presidentskifte og Thor G overtok
klubben, kjede og alt som ellers
hører med. Han takket og
berømmet avgående president
Lidvar for innsatsen i året som
gikk og mens det vanket blomster
til avgående presidentfrue, fikk
Lidvar ”noko anna” å kose seg
med. Thor G måtte også erkjenne
at det siste året hadde gått svært
så fort unna. Han var i trygg
forvissning om at han overtok
ledervervet i en veldrevet og
velsmurt klubb med mange ”ja”-
medlemmer. Det kommende årets
hovedmålsetting i Rotary er
”Make dreams real”, spesielt med



fokus mot barn og fremme trygge
oppvekstvilkår. Han startet nytt
klubbår med å innføre 3
tirsdagers sommerferie i juli.
Første møte etter ”ferien” ville bli
Olsokfeiring på Brattholmen
tirsdag 29/7, deretter ”Fritt møte”
5/8 og at programmet for høsten
ville bli presentert 12/8.
Så var det kaker og kaffe.
Thorleif M holdt en ”3-minutt”
der han refererte fra trimtur til
Skulstadhornet sist søndag. Det
var ikke mange som tok turen fra
Brattvå-siden. Muligens på grunn
av sen feiring av Myldredag og
DDE som spilte til dans på
lørdagskvelden ute ved fergeleiet.
Thorleif oppdaget at han hadde
sin fulle hyre med å holde tritt
med adskillig eldre sprekinger fra
klubben. Njål og Kari var også på
vei til topps. Men de var 2 damer
fra Grytastranda som var de eldst
registrerte på toppen. Ellers
hadde han notert seg at det
fortsatt var etterlatenskaper igjen
ute i marke etter den gamle
lysløypa som kanskje noen burde
ta initiativ til å få fjernet. Han
hadde også notert seg at Håvik-
dammen syntes temmelg
gjengrodd, men her var visst
tiltak på gang for å ordne til igjen.
Thor G avsluttet den offisielle
delen av møtet, minnet om neste
møte ”Dugnad på Brattholmen”,
takket for godt lag og ønsket alle
vel hjem..
Ref: Rolf D

24.06.2008 – Dugnad
Brattholmen
Fødselsdager: Lidvar Sunde 22/6
Nok en gang lå Njål R klar med
båten for å ta med en ivrig gjeng
over til Brattholmen for litt
rydding og brenning og sosialt
samvær. Været var upåklagelig
denne dagen og tidligere dagers
nedbør gjorde sitt til at det var
god væte i jorda. Ja det var såpass
vått at det ikke var så helt godt å
få god fyr på de 2 bålene som ble
rigget til. Bålsjef-1 Njål kunne
imidlertid sine triks og fikk etter
hvert bra varme i sitt bål mens
Bålsjef-2 Sindre strevde adskillig

mer før det ble fart - for ikke å si
fyr - i sakene. Resten av gjengen
brøt, saget og bar fram kjepper og
stokker til arnestedene.
Selvfølgelig ble det også tid til
litt sosialt prat mens vi satt nede i
strandkanten og tittet over til
Brattvågen. Vi fikk gjort en god
del og var godt fornøyde med
dagens innsats da Njål igjen
brakte oss over til fastlandet. Njål
ville også ta seg en tur ut igjen
på holmen senere kvelden for å
sjekke at alt var OK.
Ref: Rolf D


